

Beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde i GKF 13. august 2019

| Deltagere: Pernille, Sanne, Ronnie, Henning, Maria, Jesper, Henriette, Lyudmila og Mie Gæstedeltagere: Mødeleder: Pernille Referent: Mie | | | |
|---|---|-------------------|--|
| # | Emne | Ansvarlig | Beslutning |
| 1. | Godkendelse af dagsorden | Pernille | <ul style="list-style-type: none">Dagsorden i henhold til vedtægterne blev godkendt. |
| 2. | Godkendelse af referat fra mødet d. 12. juni 2019 | Pernille | <ul style="list-style-type: none">Referatet og beslutningsreferat fra forrige møde samt fra mødet d. 7. april og 8. maj blev godkendt af bestyrelsen og lægges på hjemmesiden |
| 3. | Orientering fra chefræner | Dima | <ul style="list-style-type: none"> |
| 4. | Formandskabet | Pernille og Sanne | <u>3.1 Eksterne henvendelser</u> <u>3.2 GKF-interne anliggender</u> <ul style="list-style-type: none">APV – besvarelserne skal samles i et dokument og efterfølgende skal bestyrelsen lave handlingsplaner/opfølgning på træneres besvarelserDer er afholdt løber/forældremøde på de fleste hold, de sidste planlægges snarest. |
| 5. | Kasserer | Henning/ Maria | <ul style="list-style-type: none">GKFs medlemstal er stigende |

| | | | |
|----|---|--------|--|
| 6. | DSU | Sannes | <ul style="list-style-type: none"> • ATK Young Camp 13. – 15. dec. for Cubs/Springs M+K. Jesper blev valgt som tovholder for Young Camp • Vi har haft to løbere på DIF Træner 1 kursus d. 15. sep og begge bestod. |
| 7. | Bestyrelsens årshjul – opdatering/ny ansvarsfordeling | Alle | <ul style="list-style-type: none"> • Ativt efterår tager Ronnie og Sanne hjælper • Oktoberkonkurrencen i GKF; GKF'er skal tage en vagt på mindst 3 timer under konkurrencen ellers skal løberne betale fuld pris på deltagelse i konkurrencen. |
| 8. | Orientering fra udvalg | | <p><u>Sportsudvalget:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Intet nyt <p><u>Facilitetsudvalg:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Intet nyt <p><u>Sponsorudvalg:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Intet nyt <p><u>Funskateudvalg:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Intet nyt <p><u>Informationsudvalg:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Intet nyt <p><u>Isudvalget:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Intet nyt |
| 9. | Fra forrige møde – opfølgning | | |

| | | | |
|-----|--|--|--|
| 10. | Andre tovholdere | | • |
| 11. | Beslutningspunkter/Punkter til drøftelse | | • |
| 12. | Datoer for kommende bestyrelsesmøder | | Alle forslag til kommende mødedatoer blev godkendt: <ul style="list-style-type: none">• 4. september 2019• 3. oktober 2019 (Mødet i oktober er flyttet til d. 7. oktober 2019)• 5. november 2019• 3. december 2019 |
| 13. | Eventuelt | | • |